
Oświadczenie złożone 

przez senatora Rafała Muchackiego 

na 33. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 maja 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Pismem z 22 listopada 2010 r. pan Radosław Stępień, podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury, 

zapewnił mnie, że są w toku prace projektowe związane z zamontowaniem ekranów dźwiękochłonnych przy 

DK nr 1 na terenie gminy uzdrowiskowej Goczałkowice-Zdrój. Realizacji tej inwestycji miał zostać nadany 

charakter priorytetowy. Również w toku miały być prace projektowe związane z montażem ekranów dźwię-

kochłonnych przy trasie kolejowej przebiegającej przez Goczałkowice-Zdrój. 

Przedmiotowe inwestycje są niezwykle istotne dla utrzymania uzdrowiskowego statusu gminy Goczałko-

wice-Zdrój. Nie sposób sprostać współczesnym standardom określającym normy hałasu w sytuacji, gdy ro-

śnie ruch samochodowy na DK nr 1. Należy mieć również na uwadze przewidywane zwiększenie obciążenia 

ruchem kolejowym po zakładanej modernizacji trasy kolejowej do Zwardonia. 

Pomimo przedstawionych zapewnień do chwili obecnej nie zostały rozpoczęte prace związane z wycisze-

niem wskazanych traktów komunikacyjnych. 

W związku z tym proszę o informację o przewidywanym terminie wykonania tych instalacji przy DK nr 1 

oraz przy trasie kolejowej biegnącej przez gminę uzdrowiskową Goczałkowice-Zdrój. 

Z wyrazami szacunku 

Rafał Muchacki 




